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Verslag samenwerking Zantedeschiafonds vs. de bedrijven   

Kapiteyn/ Prins (PPS Fundamentele systeemsprong) 
2 november 2022, digitaal via teams 

  
De volgende bedrijven hebben hun stem uitgebracht:   
Gebr. Berbee (Breezand), Duineveld en Zn (Breezand), Huijg Breezand (Breezand), J.G.J 
Langelaan (Breezand), VOF TH A Pennings (Breezand), Pennings “De Bilt” (Breezand), 
Smakman bloembollen (Breezand), Gebr. Steenvoorden (Breezand), Teeuwen en zonen 
(Breezand), Gebr. Wijnker (Anna Paulowna), Gebr. Valkering (Egmond ad Hoef), North West 
Calla (Julianadorp), Assembol Flowerbulbs BV (Breezand), Pijnacker & Zn (Julianadorp),  
THJ van Zanten (Julianadorp), Clefleur (Noordwijkerhout), Könst Kwekerijen BV(Nieuwveen), 
Agrico (Voorhout), Dynaplant (De Lier).   
 
Te gast:   
Barry Looman (WUR), Rob Brekelmans (Kapiteyn), Peter Boskamp (TTW), Freddie Prins 
(Aad Prins)  
 
Voorzitter Zantedeschiafonds:  
André Pennings 
 
Secretaris:  
Rianne van der Hulst (KAVB) 

 
Programma, 2/11/2022 

• 19:00 uur  Opening (A. Pennings) 
• 19:10 uur Fundamentele systeemsprong vanuit de praktijk kort samengevat door    

                       Rob Brekelmans (Kapiteyn).   
• 19:30 uur TTW, onderzoek fonds (P. Boskamp) 
• 19:40 uur Condities/ Voorwaarden? (A. Pennings) 
• 19:50 uur Wat betekent dit voor het Zantedeschiafonds? (A. Pennings)   
• 20:00 uur Vragen?  
• 20:15 uur Stemronde 
• 20:30 uur Einde ledenbijeenkomst Zantedeschiafonds 

 
Opening 
André Pennings, ‘voorzitter van het Zantedeschiafonds’, opent de digitale bijeenkomst om 
19:00 uur.  
 
Rob Brekelmans (Kapiteyn) praat de deelnemers van het fonds bij over het PPS project 
systeemsprong: deelname, werk en ervaringen in het project en de stand van dit moment.  
 
P. Boskamp (TTW) gaf ook aan wat voor hem de reden is om fundamenteel te gaan 
samenwerken. Hij vermeldt dat TTW een bijdrage van €10.000 euro wil investeren via het 
Zantedeschiafonds. 
 



Vervolgens zijn de financiën van het fonds besproken.  
Leden van het Zantedeschiafonds willen weten waarom dit onderzoek niet via de Verbindend 
Verklaring kan verlopen. R van der Hulst (KAVB) geeft aan dat dit een lopend onderzoek is, 
en dat het daarom niet mogelijk is om het nu via de Verbindend Verklaring te laten verlopen. 
Mogelijk vervolgonderzoek kan wel via de Verbindend Verklaring verlopen. De leden van het 
Zantedeschiafonds gaan daarmee akkoord.  
  
Stemming: 
Het gehele bestuur van het Zantedeschiafonds, alle leden van het Zantedeschiafonds en de 
partijen Kapiteyn en Prins hebben positief ingestemd over deze samenwerking. 
Zantedeschiafonds wordt partner in de PPS fundamentele systeemsprong 
Diegene die niet aanwezig waren, zijn telefonisch benaderd door André Pennings of Ruud 
Berbee om zijn of haar stem uit te brengen. Echter, is ruim 75% van de deelnemers digitaal 
aanwezig.  
 
Aangezien iedereen positief is over deze mogelijke samenwerking, heeft dit zowel 
organisatorisch als financieel de volgende gevolgen: 
 
Organisatorisch 
Organisatorisch betekent dit het volgende: 

• Zantedeschiafonds wordt partner in de PPS fundamentele systeemsprong (note: 
deze PPS is een rijdende trein). Daarmee krijgt het Zantedeschiafonds een rol in de 
begeleiding van het onderzoek en inzage in de onderzoeksresultaten. 

• Het Zantedeschiafonds neemt de cash bijdrage van €30.000 voor 2023 voor zijn 
rekening.  

• Het is niet zo dat het Zantedeschiafonds geld gaat betalen aan Kapiteyn en Prins, 
maar dat er vanuit het Zantedeschiafonds via de KAVB 30 k€ betaald wordt aan 
WUR, en dat Prins en Kapiteyn in 2023 niet hun bijdrage aan de PPS betalen. Het 
Zantedeschiafonds wordt volwaardig partner. 

• De bedrijven Prins en Kapiteyn worden per direct lid van het Zantedeschiafonds, dus 
ook zij kunnen dus een factuur ontvangen in november 2022. Dit wordt tevens 
verwerkt op de KAVB website. 

• De leden van het Zantedeschiafonds krijgen de onderzoeksresultaten van deze PPS. 
Zij worden uitgenodigd voor een fysieke bijeenkomst over de onderzoeksresultaten 
“tot nu toe” begin 2023 in Bleiswijk – wordt nog gepland. 

• 2 leden uit het Zantedeschiafonds participeren in de werkgroep Calla van deze PPS.  
• Colja Corts van de KAVB is voorzitter van de stuurgroep binnen deze PPS.  

 
Financieel 
Financieel betekent dit voor de Zantedeschiafonds leden 

• De bijdrage van het Zantedeschiafonds wordt eenmalig verhoogd, van €150,- per ha. 
naar €225,- per ha. in 2022 – dus de factuur wordt eenmalig met 50% verhoogd.  

• De bedrijven Prins & Kapiteyn worden per direct lid (2022) van het 
Zantedeschiafonds, dus ook aan hen een factuur sturen – Ik hoop vandaag het 
ledenformulier Zantedeschiafonds van deze bedrijven retour te krijgen.  
I. Prins betaalt in 2022: €3000 de daaropvolgende jaren €2000 – dus per factuur.  

II. Kapiteyn betaalt in 2022 ook €225 de hectare, dus hij betaalt hetzelfde als ieder 
ander lid.  

• Alle de leden van het Zantedeschiafonds hebben ingestemd om een 
betalingsverplichting aan te gaan voor 2 jaar, dus voor 2022 en voor 2023.   

 
 
Rianne van der Hulst MSc. 
Secretaris/ coördinator productgroep Zantedeschiafonds 

Bijlage: Presentatie 2/11/2022 


